聖堂報告 常年期第十九主日 13/08/2023

- 1. 2023 年九龍區「明愛賣物會」定於 11 月 12 日(星期日)在長沙灣遊樂場舉行;本堂當日將設有攤位,現呼籲教友捐贈物資,提供是次活動作遊戲或義賣用途!如有查詢,請與本堂辦事處聯絡。
- 2. 「明愛義賣樂績 FUN」,將於 8 月 19 及 20 日兩天, 上午 10:00 至下午 5:00,於長沙灣天主教小學舉行。 是次活動設有攤位遊戲、學校展覽、才藝表演、兒童 園地和特色市集,歡迎大家參予。所得款項,均為香 港明愛教育籌募經費。詳情可參閱聖堂門外海報或有 關網頁。
- 3. 聖堂現正招募一群熱心、有活力的中、英文主日學導師培育兒童信仰成長。只要對小朋友有愛心、有耐性及服務的教友,歡迎成為我們的一份子,為主福傳作見證。有興趣者請向本堂辦事處報名。

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement The Nineteenth Sunday in Ordinary Time 13th August 2023

- 1. The "Caritas Charity Bazaar 2023" for Kowloon District will be held on 12 November (Sunday) at Cheung Sha Wan Playground. Our Chapel will have a booth on that day, and we are now appealing to parishioners to donate materials for this event for games and charity sales! Please contact our Chapel Office for more information.
- 2. A "Caritas Charity Fun Fair" will be held on both August 19th (Saturday) and 20th (Sunday) from 10:00 am to 5:00 pm in Cheung Sha Wan Catholic Primary School. The event will consist of game stalls, school exhibitions, talent shows, children's corner, and charity sales. The funds raised from the event will be donated to Caritas Hong Kong for education development.

We sincerely invite all of you to participate in this meaningful event. Please kindly refer to the details in the event posters posted on the notice boards outside the chapel.

3. The Chapel is now recruiting teachers for both the Chinese and English Sunday Schools. Invitations are now extended to those who care about and have patience with kids to join us for this blessing activity. Those interested may register at the Chapel Office after mass.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.